

Kekal muda tanpa pembedahan pembaikan rupa

KINI, pembaikan rupa tanpa pembedahan merupakan rahsia industri bagi antipenuaan. Selain penjagaan kulit yang lebih berkesan, sekali gus kulit anda dapat menentang daya graviti dengan lebih sempurna.

Semua ini dapat direalisasikan tanpa pembedahan plastik sebaliknya menggunakan senaman otot muka untuk wajah muda remaja.

Mungkin anda berpendapat kemunculan kedutan disebabkan ketegangan kulit, atau bahagian bawah otot sudah tidak dapat menyokong kulit dengan sempurna.

Otot muka dihubungkan dengan kulit dan tulang untuk mewujudkan 'kuisyen' yang dapat membiarkan kulit berehat di atasnya.

Apabila otot muka mula kehilangan kekuatan, ma-

ka kedutan dan garisan akan tampil pada kulit.

Senaman muka dapat memperkuat kulit supaya ia menjadi lebih lembut, sihat dan kelihatan muda.

Jika melakukan senaman pada masa yang tepat ia akan lebih berkesan berbanding penggunaan kosmetik atau pembedahan.

TUA VISO - Alat Senaman Muka

Jika anda merupakan salah seorang daripada jutaan orang yang lebih suka cara anti lanjutan usia semula jadi tanpa pembedahan, maka impian anda akan direalisasikan dengan adanya **TUA VISO**, sebuah mesin mikro arus untuk kegunaan di rumah.

Ia merupakan mesin pertama pembedahan pembaikan rupa yang dapat dipegang dengan tangan, malah ia juga cip-

taan unik dari Itali untuk otot muka yang tidak mengamalkan senaman.

Tua Viso menggerakkan muka dan menghilangkan kedutan dengan menjadikan kulit lebih muda dalam masa dua minggu.

Tua Viso berkonsepkan perangsang elektro yang dikhususkan untuk otot muka yang lembut.

Rangsangan daripada perangsang elektro memberikan senaman lembut pada otot muka, menegatkan dan meneguhkan otot untuk mengurangkan kelonggaran dan mengembalikan kontur semula jadi.

Pada masa yang sama, ia menghilangkan kesan usia pada wajah tanpa pembedahan atau suntikan.

Berbeza dengan pembedahan kosmetik, anda tidak perlu menjalankan tatacara selanjutnya yang menyakitkan setiap lima hingga 10 tahun akibat

daya graviti yang merosakkan kesan daripada pembedahan.

Kelebihan Tua Viso:

- Mencegah dan membetulkan kehilangan kekuatan otot muka dan kulit serta menegatkan kulit yang longgar.
- Mencegah dan mengurangkan kedutan, garisan halus dan sembab di bawah mata.
- Membentuk, menguatkan dan menegangkan muka dan leher.
- Meminimumkan lemak muka yang berlebihan dan mencegah dagu berlapis.
- Mempertingkatkan nutrien kulit untuk menggalakkan detoxifikasi, penggantian sel, pengeluaran kolagen dan menghasilkan permukaan keseluruhan yang lebih baik.